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Møteprotokoll 

Interkommunal plansamarbeid E18 Dørdal – Grimstad 

 
Dato: 29.04.2022 
Tid 1200-1400 
Sted: Nye Fjordheim, Søndeled 
 

Møtedeltakere: 

Navn Fra 

Per Kristian Lunden Risør kommune, styreleder 

Hallgeir Kjeldal Bamble kommune 

Dag Willien Eriksen Kragerø kommune 

Steinar Pedersen Gjerstad kommune 

Kjetil Torp  Vegårshei kommune 

Marianne Landaas Tvedestrand kommune 

Terje Eikin  Arendal kommune  

Håkon Håversen Plankoordinator IKP 

Benedichte Limmesand Hellestøl Nye Veier 

Stian Blindheim Nye Veier 

Imi Vegge  Nye Veier  

Karl Arne Hollingsholm SWECO 

Christian Mikkelsen SWECO 

Finn Roar Bruun Bamble kommune 

Dag Willien Eriksen Kragerø kommune  

Tonje Berger Ausland  Gjerstad kommune  

Torill Neset Gjerstad kommune 

Chantal van der Linden Vegårshei kommune 

Ole Petter Skjævestad Vegårshei kommune 

Berit Weiby Gregersen Risør kommune 

Jarle Bjørn Hanken Tvedestrand kommune 

Martin Due-Tønnesen Tvedestrand kommune 

Ola Olsbu Agder fylkeskommune 

Inger Egeland Agder fylkeskommune 

Gunnar Kleven Statsforvalteren I Vestfold og Telemark 

Anne Aasmundsen Statsforvalteren I Vestfold og Telemark 

Pia Karine Hem Molaug Statsforvalteren I Agder 

Heidrun Flognfeldt Andreassen Statsforvalteren I Agder 

Erling Bernhard Jonassen Statens vegvesen 

  

Forfall: Fra 

Kjetil Glimsdal Grimstad kommune 
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Styreleder Per K. Lunden ønsket velkommen og presenterte saksliste og hensikten med 
møtet.  
 
Godkjenning av innkalling  
Vedtak: 
Innkallingen ble enstemmig godkjent. 
 
 
Godkjenning av saksliste 
Vedtak:  
Sakslisten ble enstemmig godkjent. 
 
 
Godkjenning av forrige protokoll 
Vedtak 
Protokoll for forrige møte ble enstemmig godkjent. 
 
Hensikt med møtet: 
Nye Veier ønsket å gi en orientering om status for planleggingsarbeidet for utvikling av E18 
mellom Tvedestrand og Bamble. Nye Veier ønsket videre å presentere to konsepter som kan 
danne et utgangspunkt for å finne mulige kombinasjoner og varianter som kan kombineres til 
en mulig løsning. Det var altså ikke ferdige løsningskonsept som ble presentert i møtet. 
 
 
Presentasjoner 
 

 Orientering fra Nye Veier med presentasjon av konsepter for utvikling av E18 mellom 
Tvedestrand og Bamble, og om status for planleggingsarbeidet.  

 
 
Forslag til vedtak 
Nye Veiers presentasjoner tas til orientering. 
 
 
Vedtak: 
Forslaget til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Link til streaming av møtet:  
https://vimeo.com/703672760 

https://linkprotect.cudasvc.com/url?a=https%3a%2f%2fvimeo.com%2f703672760&c=E,1,Gp7N-83LI_iPMXe_S9q2ZGy7wf9-kPqhf2ulbxXpVOclUw6s8bXxKUBYezuN9crs4D0AoAVC3hKWygIHncTpLaEKQDzkuab9AJ_jlUr-cGEPGZ7ih6Dl3G3m&typo=1

